

## Summer School . English Dramas . Frozen / Aladdin / Pocahontas

鹿江國際中小學 2020 年的暑期主題課程，以創新多元的教學理念，結合生活題材，設計跨域實作的多元學習課程，培養學生核心素養能力。本次課程分別以自然科學、社會人文及英語話劇為各周主題內容，也發展學生在不同領域的知識與技能。

To cultivate learners' abilities of core literacy, innovative and interdisciplinary curriculum were designed to meet the needs. The three-week courses about science, social studies, and English were developed based on real-life context and hands on implementation.



在第三周的英語話劇週，以迪士尼的經典劇: Frozen 為題材，透過全體各領域教師和外師 Ebon 的共備課程設計與合作，進行故事內容介紹、角色詮釋和劇本練習。學生透過劇本的角色扮演，也學習英語口語表達及肢體展演技巧，同時在劇場表演，深化學習發現自我優勢能力，培育自信溝通表達能力。



The renowned Disney movies, Frozen, Aladdin, and Pocahontas were the targeted plays in the English week. By the efforts of both local and foreign teachers, the students learned to read the scripts, interpret the emotions of different characters, and practice the oral, physical, and facial expressions in acting. Meanwhile, drama performances helped elevate learners' self-confidence and English speaking skills.

從羞澀嘗試到自信演出，讓學生藉由表演，自然的學習英語，打破班級限制，激發出學習的喜悅與共鳴，也提升自我表達及口說能力的成就感。感謝全體教師團隊的帶領，更感謝家長大力支持並提供各種有創意的道具，在親師生的合作下，我們共同譜出一曲精彩而豐富的美麗樂章。

The experiences of natural immersion led to pleasure foreign language acquisition. Even with the limited time frame and mixed class pattern, the learners overcame the timidity and performed the plays confidently. We appreciate all the teachers, parents, and students who dedicated to the process. Because of you, the summer school, 2020, ended up a success.



掃描 QR-CODE 進入回顧影片

編輯：許格綸老師、李滢涓老師